
Ивица Дачић: Није питање да ли Рама треба да иде у Прешево или не, него које ће поруке бити послате
четвртак, 30 октобар 2014 12:01

Mинистар спољних послова Ивица Дачић каже за РТС да се програм за посету
премијера Албаније Едија Раме Србији 10. новембра припрема и да још није извесно шта
ће све обухватити. Није питање да ли Рама треба да иде у Прешево или не него које ће
поруке бити послате, истиче Дачић.

  

  

Ивица Дачић је у интервјуу за нашу спољнополитичку емисију "У свету" рекао да програм
посете албанског премијера у овом тренутку није у потпуности готов, али је извесно да
ће Еди Рама у Србију доћи 10. новембра.

  

Са Рамом долазе и министри спољних послова и економије, који су били у Београду на
састанку пре неколико дана.

  

Дачић је потврдио да је одлазак у Прешево један од предлога албанске стране.

  

Шеф српске дипломатије подсећа да су и неки други функционери Албаније раније
одлазили у Прешево и Бујановац.

  

 1 / 2



Ивица Дачић: Није питање да ли Рама треба да иде у Прешево или не, него које ће поруке бити послате
четвртак, 30 октобар 2014 12:01

"Није питање да ли неко треба да иде или не, него које ће поруке бити послате. Ми
очекујемо да ће бити послате поруке у складу са јавно изреченим принципом и циљем
ове посете, а то је развој наших добрих односа", нагласио је Дачић.

  

(РТС)
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